




 
ΕΠΙΣΚΕΨΕΙΣ- ΣΥΝΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΨΗΦΙΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΕΟΡΔΑΙΑΣ ΣΤΑΘΗ 

ΚΟΚΚΙΝΙΔΗ 

10/05/2019  

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

Το ΚΕΝΤΡΟ ΦΡΟΝΤΙΔΑΣ ΠΑΙΔΙΟΥ ΑΤΟΜΩΝ ΜΕ ΕΙΔΙΚΕΣ ΑΝΑΓΚΕΣ 

επισκέφτηκαν ο υποψήφιος δήμαρχος Εορδαίας Στάθης Κοκκινίδης και οι υποψήφιοι 

δημοτικοί σύμβουλοι του συνδυασμού «Με το Βλέμμα στο Μέλλον»  την Πέμπτη  

09/05/19 και ώρα 6μ.μ. Εκεί ενημερώθηκαν από τον πρόεδρο γονέων παιδιών με 

αναπηρία κ. Αντωναρίδη  για τις δράσεις των παιδιών  και για τα προβλήματα του 

Κέντρου. Σημαντικότατο πρόβλημα είναι το οικονομικό. Η συντήρηση  και η 

λειτουργία στηρίζεται στην εθελοντική προσφορά. Πρόβλημα θα είναι και η στέγαση 

από το 2020 και μετά. Ο κ. Κοκκινίδης δεσμεύτηκε  να αναζητήσεις λύσεις στο 

πρόβλημα της χρηματοδότησης. 

Την Παρασκευή 10/05/19 και ώρα 10.30 π.μ. επισκέφτηκαν τον Αγροτικό Σύλλογο 

Εορδαίας και συζήτησαν τα φλέγοντα θέματα που αφορούν στον κλάδο των αγροτών 

της περιοχής. Ειδικότερα, τέθηκε το πρόβλημα της διέλευσης μεγάλων οχημάτων 

προς τα κτήματά τους λόγω της ανυπαρξίας δρόμων με αρκετό φάρδος, πρόβλημα 

που αντιμετωπίζεται με έναν περιφερειακό αγροτικό δρόμο, τον οποίο, ωστόσο, 

πρέπει να τον ζητήσει η Δημοτική Αρχή από την Περιφέρεια. Σημαντικό πρόβλημα, 

είπαν, είναι και οι φιάλες με τα είδη ραντίσματος που μολύνουν το περιβάλλον και 

ζητούν γι’ αυτό  από το Δήμο έναν τρόπο αποκομιδής τους ακίνδυνο και ασφαλή. 

Μίλησαν και για τα ρέματα που έχουν κλείσει και χρειάζονται απόφραξη και 

καθαρισμό. Τέλος, ζήτησαν και κάποιες παροχές νερού π.χ. βρύσες, ώστε να 

εφοδιάζονται με νερό για πότισμα. 

Στη  συνέχεια είχαν συνάντηση στο Εκλογικό Κέντρο με τον πρόεδρο του σωματείου 

ΕΡΜΗΣ των λαϊκών αγορών των βιομηχανικών και βιοτεχνικών ειδών κ. 

Γερασιμόπουλος, ο οποίος και ανέφερε τα μεγάλα προβλήματα που αντιμετωπίζουν. 

Ειδική αναφορά έκανε στην άναρχη τοποθέτηση των πάγκων, στην ανυπαρξία 



παρκινγκ, στην απουσία κανονισμού λαϊκών αγορών, στην απαγόρευση τοποθέτησης 

πάγκων μπροστά στα καταστήματα και σε κάποιες οδούς, που ωστόσο, υποστήριξε,  

είναι μέρος της λαϊκής αγοράς. Αναφέρθηκε, επίσης, στην  ανάγκη τοποθέτησης 

επόπτη λαϊκών αγορών  και διενέργειας ελέγχων από τη Δημοτική αστυνομία για 

ύπαρξη αδειών ή για παράνομες επινοικιάσεις χώρων, καθώς  στη δυνατότητα 

παροχής ηλεκτρικού ρεύματος για κάποιες κατηγορίες τροφίμων.  

Ο κ. Κοκκινίδης ευχαρίστησε τον πρόεδρο για την εμπεριστατωμένη ενημέρωση και 

δεσμεύτηκε να συμβάλει σε λύση των προβλημάτων δίκαιη για όλους με τον 

επανασχεδιασμό του χώρου. 

Το απόγευμα, 7μ.μ., της ίδιας μέρας πραγματοποίησαν επίσκεψη στο χωριό  

Περδίκκα της Εορδαία. Εκεί, σε καφενείο του χωριού ο υποψήφιος δήμαρχος 

ανέπτυξε το πρόγραμμα του συνδυασμού και άκουσε τα προβλήματα των κατοίκων. 

Ιδιαίτερη αναφορά  από τους κατοίκους έγινε στο φράγμα,  που η πολυκαιρία, οι 

καιρικές συνθήκες και η ολιγωρία των υπευθύνων το κατέστησαν επικίνδυνο για τις 

καλλιέργειες, τις κτηνοτροφικές μονάδες και τους κατοίκους τους ίδιους. Τέθηκε και 

το ζήτημα των επικίνδυνων λυμάτων, που καθιστούν επιτακτική την ανάγκη 

επέκτασης του βιολογικού καθαρισμού, καθώς και  η αναγκαιότητα επέκτασης  της 

τηλεθέρμανσης, Συζητήθηκαν, επίσης, θέματα καθημερινότητας, όπως ο φωτισμός, η 

καθαριότητα, τα αδέσποτα ζώα κ.α. Ο κ. Κοκκινίδης ευχαρίστησε για το φιλόξενο 

κλίμα και την ουσιαστική συζήτηση που έγινε και δεσμεύτηκε να  υπάρξει 

επικοινωνία και συνεργασία μετεκλογικά για την αντιμετώπιση των προβλημάτων. 

Το βράδυ,  τέλος,  ο υποψήφιος δήμαρχος Στάθης Κοκκινίδης συνοδευόμενος από 

πολυπληθή ομάδα του συνδυασμού «Με το Βλέμμα στο Μέλλον» επισκέφτηκε 

καφενείο-ψησταριά  της Άνω Πτολεμαΐδας, όπου μίλησε σε παρευρισκόμενους  για 

τα προβλήματα της πόλης, τον νέο εκλογικό νόμο, τους υποψηφίους δημοτικούς 

συμβούλους του συνδυασμού, ενώ εξέφρασε τη διάθεση για μετεκλογική συνεργασία 

με όλους για το κοινό καλό.  

 

 

 

 


